
Kort skype møde den 171019 
Dagsorden: 
Deltager: Sidsel, Pia T, Pia B, Louise, Cathrine og Gitte 
Referent: Gitte  

1. Aflyst møde- hvem gør hvad( personlig besked til tilmeldte, besked til 
foredragsholdere, aflysning på hjemmesiden, besked til lokalereservation osv.) 

1. vi må erkende, at vi har været for sent ude med invitation 
2. tages op til næste generalforsamling, om vi fortsat skal holde halvdagsmøder. Er der 

interesse derfor? Vi har til andre halvdagsmøder været ca. 25 -30 tilmeldte. 
3. vi har drøftet om, det kunne være en mulighed for skypemøde for kolleger, som 

ikke har mulighed for at deltage i et halvdagsmøde. Snakker videre derom på et 
senere tidspunkt. 

4. Louise skriver om aflysningen på forsiden af vores hjemmesiden. 
5. Gitte giver Louise besked – evt rykkes hendes oplæg til heldagsmødet den 5.3.20 og 

har sendt mail til Louise desangående. 
6. Pia B afmelder lokaler 

2. Skal vi holde fast i bestyrelsesmødet den 24-10-19- og er der noget IT teknologi vi kan 
bruge på sygehusene? 

1. skype bestyrelsesmøde kl 9, Sidsel ringer op 
1. planlægning af næste møde 
2. hjemmesiden – hvad er godt, hvad mangler 
3. besked fra gynækologiske afdelinger 
4. evt. 

3. Hvad gør vi for at undgå aflysninger fremover- synlighed 

 

4. Hjemmesiden- evaluering. 
1. snakker vi om på skype den 241019 

5. Kirstens udmeldelse- hvad gør vi? 
1. Pia Bertelsen er som suppleant, blevet valgt til sekretær i bestyrelsen. Tillykke med 

det.  

 


